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Nr.3/2024 

Svitenē, 13.11.2024. 

Sapulce tiek atklāta plkst.16.00  

Sapulces norises vieta: Svitenes tautas nams  

Sapulcē piedalās konsultatīvās padomes locekļi: Vita Reinfelde, Ina Čekava, Sandra Kerēvica, Maruta 

Štelce – Kaulene, Laura Upīte.  

Sapulcē nepiedalās konsultatīvās padomes locekļi: Gundega Kaulene  

Uzaicinātā persona: Bauskas novada saimnieciskās nodaļas vadītājs Ralfs Šastakovičs.  

Bez konsultatīvās padomes locekļiem un pieaicinātā Bauskas novada saimnieciskās nodaļas vadītāja uz 

sapulci ieradās 6 iedzīvotāji. Kopā sapulcē piedalās 12 personas.  

Apspriestās tēmas, ieteikumi, problēmas:  

1. Kapličā nepieciešams pārkrāsot sienas ar krāsu vai krītu, kas nesmērē apģērbu pieskaroties tām.  

2. Pie kapličas nepieciešams atjaunot ceļa segumu. Kā arī gan kapličā, gan tās ārpusē būtu nepieciešami 

soli, kur vecāka gadagājuma cilvēkiem apsēsties.  

3. Precizēts jautājums par elektriķa un santehniķa pakalpojumiem Svitenē, kā arī novadā. Saņemta 

atbilde, ka pārsvarā šādiem gadījumiem tiek izmantots ārpakalpojums. Bauskas novada dome neuzskata, 

ka noalgot šādu darbinieku uz pilnvērtīgu darbu, maksājot mēneša algu, būtu saimnieciski izdevīgi. 

Iedzīvotāju padome uzskata, ka būtu jābūt pieejamam meistaram jebkurā laikā, īpaši ēkām, kuras maksā 

apsaimniekošanas maksu.  

4. Precizēta informācija vai R. Šastakovičs ir saņēmis informāciju ar iesniegumu un attēliem par 

iedzīvotāju padomes dalībnieku apsekotajām akām. Iesniegumu bijām nosūtījuši Bauskas 

komunālservisam. Šādu iesniegumu un informācijuR. Šastakovičs neesot saņēmis. Nosūtam informāciju 

tieši viņam uz e-pastu.  

5. Aktualizēts jautājums par apgaismojumu un video novērošanu pie atkritumu konteineriem. Tiek 

meklēts risinājums, lai to pēc iespējas ātrāk nodrošinātu. Lūgts R. Šastakovičs arī rasts risinājumu ceļa 

seguma uzlabošanai līdz atkrituma konteineriem.  

6. Vēl aizvien aktuāls un sāpīgs jautājums klaiņojošie dzīvnieki un to barotāji. Saprotams, ka šī ir cīņa ar 

vējdzirnavām.  

7. Jāmēģina rast kaut nedaudz paplašināt stāvlaukumu pie Baznīcas kapiem. Meklēsim iespējas.  

8. Tuvojas ziema un iedzīvotāji sāk satraukties par sniega tīrīšanas kvalitāti gar daudzīvokļa mājām un 

citiem ceļiem. Nevēlas, lai atkārtotos iepriekšējo gadu situācijas ar pavirši paveiktiem darbiem. Lūgts 

domei sekot tīrīšanas procesam.  

9. R. Šastakovičs informēts par traucējošiem un bīstamiem kokiem.  



10. Muižas parka teritorijā ir sagrābtas lapas kaudzēs, aktuāls jautājums, kur šīs lapas likt. Pašlaik atbildes 

nav. Informācija tiks precizēta.  

Iedzīvotāju konsultatīvā padome aicina iedzīvotājus apmeklēt vietējos Svitenes pagasta pasākumus – 

amatierteātra "Šurumburums" pirmizrādi 10.novembrī un 14.decembrī Svitenes muižas bibliotēkas 

atklāšanu. Kopumā sapulce bija ļoti vērtīga, saņemti dažādi viedokļi, kas raisīja diskusijas. Iedzīvotāji tika 

aicināti vērsties arī privāti pie konsultatīvās padomes locekļiem, ja rodas kādas idejas. R. Šastakovičs 

informē, ka ar viņu labāk sazināties telefoniski, ja rodas kādi jautājumi.  

Sapulce tiek slēgta plkst. 17.30.  

Sapulces vadītājs: Vita Reinfelde* paraksts, tā atšifrējums  

Protokolists: Maruta Štelce – Kaulene* paraksts, tā atšifrējums 

 

*Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 


